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Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 9/2020-11-29

Tre personer ur Kårstyrelsen närvarade

§ 1 Mötets öppnande
Kårordförande (KO) hälsade välkomna och öppnade mötet

§ 2 Val av mötesordförande
KO valdes till mötesordförande

§ 3 Val av sekreterare
Mötessekreterare valdes

§ 4 Val av protokolljusterare enligt (Bilaga 1)
Protokollsjusterare utsågs

§ 5 Fastställande av dagordning
Dagordningen godkändes med möjligheten  att lägga till punkter under § 16, Övriga frågor

§ 6    Godkännande av protokoll 1-8/2020
Samtliga protokoll godkändes

§ 7 Rapporter
1. KO/Förvaltning

↳ Har fått meddelande från Scoutnet om att räkningarna inte når fram trots rätt
adress. Flera av barnen har inte samma efternamn som det står på dörren och
Scoutnet påstår sig ha indikation på att det är då det kan bli trassel.

↳ Har kommunicerat med Scouterna om våra antagna stadgeändringar. Dess ska
skickas in till info@scouterna.se.

↳ Har gått igenom och justerat årets protokoll 1-8 (se ovan).
↳ Startat Instagram och Snapchat konton.

2. Postmottagare
↳ Vi har fått räkning från Scouterna på obetalda medlemsavgifter vilket beror på att

den aktuella scoutens förälder betalt till direkt till kåren.
↳ Stadsdelen har mejlat ut om jullovsaktiviteter.
↳ Mejl om ansökan av “Corona bidrag” men det kräver att man ska ha gjort något

ytterligare extra och haft kostnader för detsamma

mailto:info@scouterna.se
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3. Kassör/ekonomi
↳ KO har betalat räkningar nyligen så kassarapporten på 7 169, 67 SEK visar inte

riktigt ett “sant” saldo. Vi har fått in 30:- för en digital höstlovsaktivitet, ska
överföras till kårens konto.

↳ Årets deklaration klar att skickas in
↳ Ansökan om årligt deklarations befrielse i fem år får anstå in tills vi har det nya

KST-protokollet dokument och stadgeändringar på plats. Sista dag att skicka in är
2021-05-31.

4. Medlemsregistrerare
Vi har efter aktuell justering 20 medlemmar. Ovanpå det två potentiella
medlemmar till.

5. Utbildning
Inget nytt

6. Hemsidan
Hemsida 1 (scouternas ordinarie) inget nytt.
Hemsida 2 (aktivitetstips sidan) funderingar på att lägga in mer digitala aktiviteter.

7. Facebook
Uppdaterad. XXXXX har blivit administratör. De annonser vi har haft ute om olika
aktiviteter har nått 2-3000.

8. Avdelningar
↪ Skogstrollen

Har ställt in verksamheten året ut då de blir för många med de nya
coronarestriktionerna (9 scouter + 2 ledare)

↪ Småtrollen
Har kört fysisk verksamhet varvat med digital verksamhet. De är inte lika många
som upptäckarna (5 scouter + 2 ledare).

§ 8 Beslutsrapportering (Bilaga 2)
Se justerad bilaga

§ 9 GDPR so far
Rensas regelbundet på diverse media

§ 10 Hur går det med bokslutet för 2019?
Bokföringen genomgången, och slutligt saldo stämmer. Fortsatt diskussion med revisorn
om avslut samt revisionsberättelse för att avsluta året.

§ 11 Hur går det med bokslutet för 2016?
Godkänt men behöver gås igenom igen. Beslut om att upprätta skuldebrev för att avsluta
detta år med delvis saknad dokumentation.
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§ 12 Hur hanterar vi de nuvarande pandemisituationen? På avdelningsnivå? På kårnivå?
Behöver vi ställa in något kårarrangemang? Ska vi försöka lägga något digitalt?
Vi har ställt in Upptäckarna, men inte Spårarna. Eventuellt tvingas vi flytta fram
terminsstarten för vårterminen. Tar beslut nästa KS (2020-12-15). Vi ställer in årets
julpyssel och grötdelen av Gröt-KS, blir ett ordinarie KS.

§ 13 Inför Valborg 2021
KO ska kontakta stadsdelsförvaltningen och meddela under vilka tidsramar vi kan anordna
valborg, därefter kontakta kören och eventuellt andra medverkande.

§ 14 Säkerhetsplanen
Säkerhetsplan och krisplan, vi behöver båda, är inte samma sak, KO tittar över redan
påbörjad krisplan. Scouternas “säker scout” är ett bra dokument som vi antar, men egna
dokument för tex. eldning o.s.v. måste skapas. Dessa ska skrivas ut och lamineras för att
man ska kunna stoppa dem i händerna på scouter, ledare, assistenter och andra
funktionärer.

§ 15 Rutiner för styrelsearbetet
Bordlades

§ 16 Övriga frågor
a) Lyktor? Vad ska vi ha för strategi?

Kanske ha en “riktig” lykta som ceremonilykta men andra alternativ för vardagligt
bruk så som batteri eller solcellsdrivna lyktor. Detta eftersom vi har dålig erfarenhet av
att fotogenlyktorna ständigt börjar läcka, trots att de inte hanteras ovarsamt.

b) Hantering av godkända protokoll
Förslag på att dela webversionerna med resten av kåren.

c) Trygga möten, rutin, scoutnet
Numera finns utförda trygga möten i scoutnet. Vi inför därför en rutin att detta kollas
av i samband med sista KS för terminen, inför nästkommande termin.

d) Sjukvårdskudde
Då vår “fått fötter” beslöts att köpa in en ny.

e) Rutiner kring lösenordshantering och annat
Om vi lägger ut administration på annan medlem än styrelsemedlem så måste det
styras upp t.ex. att man får inte ändra lösen utan att meddela.

f) Inför diskussionen med XXXXX om att ta över AL-skapet för spårarna behöver delen
som rör avdelningsledare i“Arbetsbeskrivningen för kårfunktionärer” gås igenom så
det är uppdaterat bl.a med avseende på GDPR.

g) Stegring - målspåren
Vi måste skaffa oss ett internt stegringsprogram för scouternas utveckling som följer
scouternas.

https://docs.google.com/document/d/1evR72fNgErRqLEiEV0Wev0mOX2FvASY57qHYVEevxmU/edit?usp=sharing
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h) Ska vi skapa digitala julpyssel och jullovsaktivitet och en som substitut för det
inställda?
Mötet beslutar att så ska göras

i) DST
Kassören deltog på halva stämman (fram till lunchavbrottet). Så långt hände inget
speciellt utan det var mest formella val, godkännande av dagordning, dragning av
innevarande  verksamhetsår (verksamhet + ekonomi). Det tog ett tag att få den
digitala stämman att fungera optimalt, gällande dragning, inlägg, chat och
röstningsförfarande.
Protokoll Stockholms distriktstämma 2020 - Scoutkansliet

j) TOIS möte
Kassören deltog, mycket diskussioner om tidsplan för befintliga arrangemang eller
flytta vårens (scouternas dag) till hösten. Och vad gör man då med dem som de
krockar med. Flyttar scouternas dag (maj) så blir det ingen höstdag (sept) men
kanske inte heller scouternas natt utan det slås ihop till ett enda stort evenemang. Då
kan man återanvända viss bansträckning, och funktionärer.
Scouternas protokollmall (scoutkansliet.se) (bara dagordning, inget protokoll
ännu)

§ 17 Tid för nästa möte
Nästa möte 15/12

§ 18 Mötet avslutas
Ordförande tackar för visat intresse och mötet avslutas.

Mötesordförande:_________________________________________________________

Styrelseledamot:__________________________________________________________

https://scoutkansliet.se/download/protokoll-stockholms-distriktstamma-2020/
https://scoutkansliet.se/wp-content/uploads/2020/11/Info%CC%88r-TOIS-stormo%CC%88te-2020-11-16.pdf
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Bilaga 1

1. Mötet utser en protokollsjusterare
2. Mötessekreteraren färdigställer mötesprotokollet inom två veckor från att det hölls och

delar sedan protokollet med den utsedde protokollsjusteraren via dokumentets
delafunktion (bild 1).

3. Protokollsjusteraren justerar protokollet så snart som möjligt men allra senast tre
veckor efter att mötet hölls.

4. Protokollsjusteraren delar därefter protokollet med dem som närvarade vid mötet via
dokumentets delafunktion (bild 1).

5. De övriga deltagarna går igenom protokollet och kommer om nödvändigt med
kommentarer så snart som möjligt men allra senast fyra veckor efter att mötet hölls.
Kommentarer lämnas genom “Infoga kommentar” (bild 2) och märks med den
kommenterandes namn om kommentatorn inte gått in i dokumentet via sin egen
inloggning.
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6. Protokolljusteraren sammanställer de kommentarer som inkommit och gör eventuella
ändringar i protokollet utifrån dem. Observera att alla kommentarer som inte rör stavning
eller grammatik bör diskuteras med den som kommenterat.

7. Efter att eventuella kommentarer införlivats i dokumentet skrivs det ut och tas med på
nästkommande möte med Kårstyrelsen för påskrift av mötesordförande och en annan
styrelseledamot.
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Bilaga 2

Beslutsrapportering

Paragraf Beslut
Utförar

e
Status Protokoll

KST
2016+2018 Stadgeändringar KO Påbörjat På gång

§ 17 Scoutföräldrar ska hädanefter
bjudas in till kårstyrelsemötena KO Inte påbörjat Avvakta

1/2019, § 14 Skapa skrivna rutiner kring “Trygga
möten” och utdrag ur polisregistret KO Inte påbörjat Kolla upp-

skapa rutin

2/2019, § 7,
punkt 3 Öppna lägerkonto KO Banken har

flyttat!

KO kollar upp
om det går att
göra digitalt

? Skicka ut nyhetsbrev KO Inte påbörjat
Aktualiseras
under
Coronatider

2/2020, § 15,
punkt c Ansöka om deklarationsfrihet Kassör Påbörjat

Skjuts fram,
behov senast
31/5

3/2020, § 15,
punkt a

Skapa ett dokument med rutiner för
hur vi hanterar medlemmar som
inte betalar medlemsavgiften

KO Klart Punkt tas bort
till nästa KS

3/2020, § 15,
punkt c Inköp av ny lykta Inte påbörjat Köps i morgon

5/2020, § 11
Förslag till modell för att
kommunicera med föräldrar till barn
där det strular med registreringen

KO

Inte möjligt
att
implementer
a just nu

KO kollar upp

6/2020, § 12,
punkt c

Inköp av handsydda livlinor KO Inte påbörjat Ska göras
framöver
beroende på
ekonomi.
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7/2020, § 11 Skaffa Instagram och
Snapchatkonton

KO Inte påbörjat Inloggning
hantering
behöver
dokumenteras
i styrande
dokument över
ansvar

7/2020, § 12 Höstutmaning KO

Färdigt,
ivägskickat
och
kontrollerat

Stängd och
åter öppnad
igen

8/2020, § 11
Åter kontakta sdf ang. valborg
2021 i början av december KO Inte påbörjat TBD (to be

done)

8/2020, § 12
Annonsera ut reflexjakten och
Höstutmaningen på Facebook KO Klart

8/2020, § 16
punkt a

Lyft frågan om ett skräpplockning
event med ordförande i
Stadsdelsnämnden

KO Inte påbörjat TBD (to be
done)

8/2020, § 16
punkt c

Koppla kårens telefonnummer till
Swish KO Klart
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Bilaga 3

Hantering av obetalda medlemsavgifter
Till och från har vi problem med att medlemmar inte betalar sina medlemsavgifter. Naturligtvis är
varje sådan situation unik men vi har enats om en strategi för att i grova drag hantera dessa
situationer.

1. Ring medlem/föräldrar. Om medlemmen/föräldern inte går att nå via telefon. Mejla.
2. Om mejlet inte besvaras, skicka fysiskt brev.
3. Om det inte blir något svar även på detta, skicka ett slutbrev där medlemmen meddelas

att den kommer att tas bort ut rullorna och att den inte längre har rätt att delta på Kårens
aktiviteter.

Med det sagt så bör varje situation hanteras med fingertoppskänsla!


